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W Sejmie o sytuacji na terenie rafinerii

Problem  składowania  nielegalnych  odpadów  na  terenie  byłej  rafinerii  został  wczoraj
poruszony na najwyższym szczeblu władzy państwowej.

Mając na uwadze pojawiające się w przestrzeni publicznej głosy, które domagają się od
Burmistrza wydania natychmiastowej decyzji o usunięciu odpadów, ponownie informujemy,
że  decyzja  taka  nie  może  zostać  wydana  z  pominięciem  dużej  ilości  procedur
administracyjnych.

Jeśli bowiem formalności nie zostaną dopełnione zgodnie z przepisami, decyzja wydana przez
Burmistrza będzie mogła zostać podważona, zwłaszcza że - zgodnie z przewidywaniami -
zapowiadanej współpracy ze strony dysponentów nieruchomości nie można oczekiwać.

Przy jej wydaniu konieczne jest także wzięcie pod uwagę wielu czynników, jak choćby tego,
że  odpady  stanowią  dowody  w  prowadzonym  postępowaniu  prokuratorskim  oraz,  że
konieczne jest posiadanie wyniku badań wszystkich próbek pobranych przez WIOŚ, których
Urząd nadal nie otrzymał.

Informujemy równocześnie,  że  czynności  zmierzające do możliwie  najszybszego wydania
decyzji trwają nieustannie.  
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